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beraberinde Vakfıkebir İlçe Başkanı 

Mustafa Aynacı, Belediye Meclis Üyesi 
Aday Adayları Av. Gürbüz Kamburoğlu, 
Aydın Çalış ve yönetim kurulu üyeleri ile 

birlikte Büyükliman Postası Gazetemizi 
ziyaret ederek Yazı İşleri Müdürümüz 
Ahmet Kamburoğlu ile bir süre görüştürler. 
Başkan Ayar, 31 Mart 2024 tarihinde 
yapılacak olan yerel seçimler hakkında 
parti olarak düşüncelerini aktardı.  31 Mart 

2024 Pazar günü Türkiye yerel seçimlere 
gidiyor. Bu kapsamda özellikle partilerde 
aday adayı telaşı devam ederken, 
Trabzon'da gözler en köklü ve stratejik 
anlamda güçlü parti konumunda ki Milliyetçi 
Hareket Partisi'ne çevrildi.

YIL : 20         SAYI: 1071

Kentimizin sakini
değil, sahibi

olalım.

Bu gazete  Basın
Ahlak İlkeleri'ne
uymayı taahhüt

eder.

BüyüklimanBüyükliman
Postası OCAK

2024 CUMA

Ahmet SEVİNÇ

BEŞİKDÜZÜ İLÇE SINIRI
ÇAMLIK SİTESİ ALTI

444 7 264
841 30 13 - 841 41 14

05
VAKFIKEBİR'DE ÇIKAR, HAFTALIK BAĞIMSIZ SİYASİ GAZETE         FİYATI: 4,00   (KDV DAHİL)

Vakfıkebir’in İncisi

VAKFIKEBiR 
UYGULAMA OTELi

Tur Organizasyonları
Toplantı Salonu

ü 
ü

ü 
ü

Lüx Odalar
Süit Odalar

Y G UU L R Ai MB AE   K OI

TF

EK

LA iV

Düğün, Nişan, Kına ve Özel Kutlamalar
Rezervasyon

Vakfıkebir Uygulama Oteli vakfikebiruygulamaoteli

Cumhuriyet Mah. No: 14/2-A  Vakfıkebir / TRABZON
0462 841 44 05

vakfikebiruygulamaoteli61@hotmail.com

OKUL : 0462 841 44 00

Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) Trabzon İl Başkanı Ömer Ayar beraberinde Vakfıkebir İlçe Başkanı
Mustafa Aynacı ve yönetim kurulu üyeleri ile birlikte Büyükliman Postası Gazetemizi ziyaret ettiler. 

> Alper Özkan KARAGÖL 2'de

> Sadık AYDIN 3'de

Vakfıkebir İlçe Kaymakamı Dr. Hacı Arslan Uzan, ilçe genelinde
hizmet veren kamu kurumlarına ziyaretlerini sürdürüyor.

kebir
BETON

G“KALİTEDE ÖNCÜ”

Yeni Marka Yüzümüzle Hizmetinizdeyiz...
VA RK İBF EIK

ENGİN PETROL

VAKFIKEB

İR V

İRBEKIFKA

VA RK İBF EIK

ENGİN PETROL

VAKFIKEB

İR

İRBEKIFKAV

TERÖRÜ, BÖLÜCÜ TERÖR ÖRGÜTÜ
PKK'YI VE ÝNSANLIK DIÞI
YÖNTEMLERÝNÝ LANETLÝYORUZ

VATANDAÞ ODAKLI HÝZMET ANLAYIÞIYLA
ÇALIÞMALARIMIZI YÜRÜTMEKTEYÝZ

BIZ NEYSEK OYUZ,
NE SÖYLEMISSEK YAPARIZ,

NE SÖZ VERMISSEK TUTARIZ

ÇÝFTÇÝLERE TARIM KÝRECÝ VE LEONARDÝT
TOPRAK DÜZENLEYÝCÝ TEMÝN EDÝLDÝ

> Ahmet KAMBUROĞLU 3'de

> Ahmet KAMBUROĞLU 2'de

Vakfıkebir Ziraat Odası Başkanı Muhammet Kılıç, odamıza kayıtlı çiftçilerimizin talepleri
doğrultusunda tarım kireci ve leonardit toprak düzenleyici dağıtımı gerçekleştirildi dedi.



M
illiyetçi Hareket 
Partisi (MHP) 
Trabzon İl Başkanı 

Ömer Ayar beraberinde 
Vakfıkebir İlçe Başkanı 
Mustafa Aynacı, Belediye 
Meclis Üyesi Aday Adayları 
Av. Gürbüz Kamburoğlu, 
Aydın Çalış ve yönetim kurulu 
üyeleri ile birlikte Büyükliman 
Postası Gazetemizi ziyaret 
ederek Yazı İşleri Müdürümüz 
Ahmet Kamburoğlu ile bir 
süre görüştürler. Başkan Ayar, 
31 Mart 2024 tarihinde 
yapılacak olan yerel seçimler 
hakkında parti olarak 
düşüncelerini aktardı.  31 
Mart 2024 Pazar günü 
Türkiye yerel seçimlere 
gidiyor. Bu kapsamda özellikle 
partilerde aday adayı telaşı 
devam ederken, Trabzon'da 
gözler en köklü ve stratejik 
anlamda güçlü parti 
konumunda ki Milliyetçi 
Hareket Partisi'ne çevrildi. 
“MHP TÜRKİYE'NİN 
YAPITAŞIDIR”
MHP Trabzon İl Başkanı 
Ömer Ayar ziyaret sırasında 
yaptığı açıklamada, MHP'nin 
Türkiye'nin yapıtaşı olduğunu 
ve Genel Başkan Dr. Devlet 
Bahçeli'nin önderliğinde, 
ülkenin yükünü haetmeye 
odaklanan, köklü bir parti 
olduğunu vurguladı. Seçimler 
hakkında açıklamada bulunan 
Başkan Ömer Ayar, Milliyetçi 
Hareket Parti'nin bu ülkenin 
yapıtaşı olduğunu dile 
getirerek, Partimiz Genel 
Başkanımız Dr. Devlet 
Bahçeli'nin de dediği gibi 
partimiz çizgisinden 
sapmayan, yük olmak yerine 
yük alıp, bu ülkenin 
büyümesine katkılar sağlayan 
köklü bir partidir. Bu anlamda 
Trabzon'da da umutları 

yeşerten tek parti olduğunu 
bir kez daha tekrarlamak 
isterim. 31 Mart 2024 günü 
yapılacak olan yerel seçimler 
için ekip halinde ciddi 
çalışmalar yürütüyoruz. Bu 
seçimde en doğru Cumhur 
İttifakı adayları ile il merkezi 
ve ilçelerde önemli sonuçlara 
ulaşmakta kararlıyız. Belediye 
Meclisi üyeliğinde de çok 
adaletli bir çalışma 
yürüteceğimizden kimsenin 
şüphesi olmasın. Trabzon ve 
ilçelerde ki partili, partisiz tüm 
vatandaşlarımızın desteğine 
talibiz. Verilecek bu destekler 
sonrası Allah'ın izni ile 
Cumhur İttifakı olarak 
belediyeleri alıp hizmetlere 
devam edeceğiz dedi.
“TÜRKİYE YÜZYILI'NIN 
TECELLİSİNE 
ODAKLANDIK”
Başkan Ömer Ayar, Genel 
Başkanımız Bilge Lider Sayın 
Doktor Devlet Bahçelinin 
dediği gibi "AK Parti'yle 
yapılan görüşmelerimizde, üç 
belediye fazla, beş belediye 
az almak maksadından 
ziyade Türk ve Türkiye 
Yüzyılı'nın tecellisine 
odaklandığımızı samimiyetle 
paylaşmak istiyorum." dedi. 
Ayar, “Allah'a çok şükür bizim 
bütün teşkilatlarımız çelik 
gibidir, birlik, beraberlik ve 
ülküdaşlık hukukuyla 
perçinlidir. Bir ara ışığı söndü 
zannedilen MHP'nin, bugün 
elinde dev bir meşaleyle 
ayaktayız. Hiç kimsenin, 
hiçbirimizin davanın önünde 
veya üstünde olmadığını idrak 
mecburiyetindeyiz. Türk tarihi 
bizlere inkar edemeyeceğimiz 
bir misyon yüklemiştir. Vaki 
misyon mucibince geleceğin 
süper güç ve lider ülke 
Türkiye'sinin mimarisi kri 

tasavvurumuza ve siyasi 
tasarrufumuza emanettir. Bu 
emaneti bihakkın kucaklayıp 
istikbalin tertemiz Türk 
kuşaklarıyla buluşturacak 
ruhun tastamam temerküz 
ettiği ittifak da Cumhur 
İttifakı'dır. 14 Mayıs ve 28 
Mayıs 2023 Cumhurbaşkanı 
ve Milletvekili Genel 
Seçimleriyle yasama ve 
yürütme Cumhur İttifakı'nın 
müessir ve münhasır 
kazanımlarıyla tezahür etmiş, 
böylelikle yeni yüzyılın ilk 
harcı karılmıştır. Şimdi sırayı 
31 Mart 2024 tarihinde 
yapılacak Mahalli İdareler 
Seçimi almıştır. Bütün hilkatin 
tek bir haliki olan Cenabı 
Allah'ın izni ve inayetiyle, aziz 
ve arif olan Türk milletinin 
takdir ve teveccühüyle 31 
Mart eşiği sağ salim, kazasız 
belasız, merkezi yönetime 
münasip ve müzahir olacak 
ölçüde aşılacaktır. MHP 
Trabzon teşkilatı olarak, 31 
Mart 2024 tarihini, Türkiye 
Cumhuriyeti'nin yeni yüzyılına 
ivme verecek demokratik bir 
sınır hattı olarak 
değerlendirmekteyiz. Partimiz 
adına şunu ifade etmeliyim ki, 
AK Parti'yle yapılan 
görüşmelerimizde, üç 
belediye fazla, beş belediye 
az almak maksadından 
ziyade Türk ve Türkiye 
Yüzyılı'nın tecellisine 
odaklandığımızı, ülkemiz ve 
geleceğimiz adına her türlü 
özveriyi karşılık beklemeksizin 
gösterdiğimizi samimiyetle 
paylaşmak istiyorum."
“BİZ NEYSEK OYUZ, NE 
SÖYLEMİŞSEK YAPARIZ, 
NE SÖZ VERMİŞSEK 
TUTARIZ”
Başkan Ömer Ayar, Genel 
Başkanımız Sayın Devlet 

Bey'in bizlere gösterdiği yol 
haritası doğrultusunda 
çalışmalarımızı hiçbir çıkar ve 
menfaat beklentisi olmadan 
sürdürüyoruz. Genel 
Başkanımız Devlet Bey'in de 
söylediği gibi Mesele hangi 
belediye başkanlıklarının 
partimizin uhdesinde 
olmasından daha çok Cumhur 
İttifakı olarak neyi, nasıl, 
nereye kadar 
başaracağımızın ilkesel tutum 
ve duruşunun Türkiye'miz ve 
Trabzon adına ön hazırlığını 
yapmaktır. Ummana damlayıp 
ebedileşen billur su damlaları 
misali, bir güneş gibi doğan 
Türk devrine bizim de 
yürekten desteğimiz olacaktır 
ve bu tercihimiz şüphesiz her 
türlü pazarlık bahsinden 
tamamıyla muaftır. Milliyetçi 
Hareket Partisi üstüne düşen 
sorumlulukları haryen yerine 
getirecektir. Türkiye 
Cumhuriyeti'nin yeni 
yüzyılında basit siyasi hesap 
yapacak, çetele tutacak, 'sen 
onu aldın, ben bunu aldım, 
sen çok aldın, ben az aldım' 
diyecek, bulanık suda balık 
avlayacak ne tıynetimiz ne de 
merakımız vardır. 'Önce 
ülkem ve milletim' diyorsak 
bunun gereğini seve seve 
yapmalıyız. Biz neysek oyuz. 
Ne söylemişsek yaparız. Ne 
söz vermişsek tutarız.
"ADAY ADAYLIĞI 
MÜRACAATLARI SONA 
ERMİŞTİR"
MHP'ye yapılan aday adaylığı 
müracaatlarının sona erdiğini 
bildiren Başkan Ömer Ayar, 
MHP Genel Merkezimiz 
tarafından önümüzdeki 
günlerde adaylar ve ittifaklar 
hakkında açıklama 
yapılacaktır. Biz sahadaki 
çalışmalarımıza devam 

ediyoruz. Ülkücü 
şehitlerimizin ailelerini ziyaret 
ederek onlara 
unutulmadıklarını 
hatırlatıyoruz. Daha sonra 
şehir emniyetçi ve asker 
ailelerini ziyaretlere 
başlayacağız. Bunların 
akabinde seçim 
çalışmalarımızı da 
sürdüreceğiz. Gazi Mustafa 
Kemal Atatürk'ün yola 
çıkarken ilk gündem maddesi 
istikbal ve istiklaldi. Bizim de 
aynısıdır, hiç kimse fıtrat 
değişir sanmamalıdır, bu kan, 
yine o kandır. Cumhur İttifakı 
olarak büyük resme kafa 
yoruyor, kabuğa değil öze 
bakıyor, tek tek ağaçtan 
ziyade ormanın bütüne 
odaklanıyoruz. Cumhur 
İttifakının diğer bir ferdi olarak 
üzerimize düşen görevi en 
güzel ve layığı ile Genel 
Başkanımıza yakışır şekilde 
yerine getirmek için mücadele 
edeceğiz. MHP Trabzon da 
31 Mart 2024 tarihi için yola 
koyulmuştur. Bize düşen 
görev çok çalışmaktır. Devir 
artık Türk devridir. Herkes 
hesabını buna göre 
yapmalıdır. MHP olarak biz 
Trabzon ve bütün 
ilçelerimizde Cumhur 
İttifakının gerektirdiği şekilde 
hazırlıklarımızı yaptık. Bu 
seçimlerden de Cumhur 
İttifakı olarak zaferle 
ayrılacağız dedi.”
Büyükliman Postası Gazetesi 
Yazı İşleri Müdürü Ahmet 
Kamburoğlu ise ziyaretten 
duyduğu memnuniyeti dile 
getirerek, MHP Trabzon İl 
Başkanı Ömer Ayar'a, İlçe 
Başkanı Mustafa Aynacı'ya ve 
yönetim kurlu üyelerine seçim 
çalışmalarında başarılar 
diledi.

HABER2

Ahmet KAMBUROĞLU

“GÜNDEMDEN DÜÞMÜYORUZ”
Bu aralar kulis bilgileri yoğun geçiyor…
Her gün, her hafta yeni yeni isimler 
çıkarken, görevine devam eden başkan 
Muhammet Balta, geçen haftalar da aday 
olmayacağının açıklamasını paylaşmıştı…
En son edinilen bilgiler doğrultusun da AK 
Parti Genel Merkezin tekrar Başkan 
Muhammet Balta'dan yana olduğunu 
öğrendik, masadaki isim kendisi olduğunu 
öğrendik…
Kesinleşmiş bir sonuç yok…
Birkaç gün içerisinde Cumhur İttifakının 
adayı da Vakfıkebir'de netleşmiş olur 
düşüncesindeyim…
**********************
Cumhur İttifakının adayı Muhammet Balta 
olursa eğer, üç Bağımsız aday yarışacağı 
görünüyor…
Bağımsız adaylar Ahmet İhsan 
Hacıfettahoğlu, Erol Bahadır ve Fuat 
Koçal…
Fuat Koçal, Vakfıkebir'e geldiği günden 
beri ben Cumhur İttifakının adayıyım 
diyor…
Muhammet Balta'yı tekrar Cumhur 
İttifakından Belediye Başkanı adayı 
gösterildiği taktirde, Fuat Koçal Bağımsız 
Aday olarak seçime gireceğini söylemişti…
Davamdan geri dönmeyeceğimi sözlerine 
de eklemişti…
CHP ile İYİ Parti halen daha herhangi bir 
açıklama yapmadı…
Bağımsız Aday Ahmet İhsan 
Hacıfettahoğlu destekleyecekleri biliniyor 
ve görülüyor…
Bağımsız aday Ahmet İhsan 
Hacıfettahoğlu'nu destekliyoruz, 
açıklamalarından sonra bazı olumsuzluklar 
bekleniyor…
CHP'ye üye olanların bir kısmından oy 
vermeyecekleri yönde bilgiler mevcut…
İYİ Parti'de ise istifalar olacağı 
konuşuluyor…
Ahmet İhsan Hacıfettahoğlu'nun Bağımsız 
Aday açıklamasında ilçede İYİ Parti'lilerin 
destek vermemesinden o görülmüş 
oluyor…
Partiler arasında bir karışıklık mı mevcut?
Birkaç gün içerisinde burada neler olacağı 
da görülecek…
**********************
CHP İlçe Başkanı Olcay Bahadır, geldiği 
günden beri ilçede gündem yapmaya 
devam ediyor…
Yapılmayanı eleştiriyor, yapılanı da övgü 
ile bahsediyor…
İlçede vatandaşlar muhalefet varmış 
diyor…
İYİ Parti ilçede sus pus…
Seçim yaklaşırken ilçede siyasi partilerin 
böyle olması vatandaşların gözünden 
kaçmıyor…
Hiçbir şey yapmadan koltuk işgal ediyor 
deniliyor şimdide…
Deyim yerindeyse CHP İlçe Başkanı Olcay 
Bahadır, siyasetti hakkıyla yaptığı ve 
vatandaşlar tarafından taktir toplamaya 
devam ediyor…
**********************
İlçede Veteranlar var…
İki yıldan beri Vakfıkebir ismi Türkiye'nin 
her köşesinde duyuldu…
Takım oyuncularına ve destek veren 
herkes bir teşekkürü hak etmiyor mu?
Bence ediyorlar…
Bu başarılı serüvende Vakfıkebir halkı 
adına kendilerine teşekkür ediyoruz…
Vakfıkebir ilçemizin bir takımı yok…
Vakfıkebir, Veteranlar Takımıyla mutlu…
Şampiyonluklarını bir maç sonra ilan 
edecekler ve bütün takım canla başla maç 
oynamaya devam ediyorlar…
Bir maç sonra hep birlikte 
şampiyonluklarını kutlamayı umut 
ediyorum…
Büyükliman Postası Gazetesi olarak tam 
destek verdik…
Haber Müdürümüz Sadık Aydın ise 
Veteranlar takımının bir parçası…
Emekleri için bütün oyuncuları teker teker 
tebrik ediyoruz…
İyi futbolla birlikte şampiyonluklarını 
bekliyor Vakfıkebir…
Başarılar…
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amusal hizmetlerin 

Kdaha etkin ve verimli 
yürütülebilmesi, 

vatandaş odaklı hizmet 
sunulması ve kurumların 
yürüttükleri çalışmaları 
yerinde görmek amacıyla 
kamu kurumlarını ziyaret eden 
Vakfıkebir İlçe Kaymakamı Dr. 
Hacı Arslan Uzan, kurum 
ziyaretleri kapsamında İlçe 
Tarım ve Orman Müdürlüğü, 
Toplum Sağlığı Merkezi, 

Büyükliman Aile Hekimliği, 
Mustafa Turupçu Gençlik 
Merkezi Müdürlüğü, İlçe 
Emniyet Müdürlüğü, İlçe 
Jandarma Komutanlığı, Vergi 
Dairesi Müdürlüğü, Sosyal 
Hizmet Merkezi Müdürlüğü, 
Müftülük, Liman Başkanlığı ve 
Orman İşletme Şeiği 
kurumlarını ziyaret etti.
“VATANDAŞ ODAKLI 
HİZMET ANLAYIŞIYLA 
ÇALIŞMALARIMIZI 

YÜRÜTMEK TEMEL 
PRENSİBİMİZ”
Kurumların yaptığı çalışmalar 
hakkında bilgi alan İlçe 
Kaymakamı Dr. Hacı Arslan 
Uzan yaptığı açıklamada, 
“Vakfıkebir'de vatandaş odaklı 
hizmet anlayışıyla 
çalışmalarımızı yürütmek 
temel prensibimiz. 
Vatandaşların taleplerini 
karşılamak, hizmeti yerinde ve 
zamanında yapmak hepimizin 

görevi. Kamu olarak 
yaptığımız görev çok önemli. 
Vakfıkebir'de yaşayan, 
ilçemize turistik amaçlı gelen 
yerli ve yabancı 
misarlerimize karşı hepimizin 
sorumluluğu var. O nedenle 
çalışmalarımızı bu düşünceyle 
yürütmeliyiz. Kamu olarak 
hizmet kalitemizi ve 
vatandaşımızın 
memnuniyetini arttırmak için 
çalışmalarımız devam ediyor. 

Bu kapsamda kamu kurum ve 
kuruluşlarında verilen 
hizmetleri yerinde görüp, 
değerlendiriyorum. 
İlçemizdeki kamu kurum ve 
kuruluşlarında görev yapan 
bütün arkadaşlarımız özverili 
bir şekilde çalışmalarını 
sürdürüyor” diye konuştu.
Kaymakam Uzan, Ziyaretinin 
ardından kurum amirleri ve 
tüm personellerine yürüttükleri 
görevlerinde başarılar diledi.

VAKFIKEBİR MUHABİRİ
Mehmet Bülent ALP



3 HABERBüyükliman
Postası

TERÖRÜ, BÖLÜCÜ TERÖR ÖRGÜTÜ PKK'YI VE
İNSANLIK DIŞI YÖNTEMLERİNİ LANETLİYORUZ
Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) Vakfıkebir İlçe Başkanlığı, Pençe Kilit Harekat bölgesinde şehit düşen 12 vatan evladı için bir basın açıklaması gerçekleştirdi.

C
umhuriyet Halk Partisi 
(CHP) Vakfıkebir İlçe 
yönetim kurulu üyeleri ile 

partililerin katılımı ile yapılan 
basın açıklamasında şu ifadelere 
yer verildi. 22-23 Aralık 2023 
gecelerinde arka arkaya gelen 
kara haberlerle sarsıldık. Pençe 
Kilit Harekat bölgesinde 12 vatan 
evladımızı bölücü terör 
örgütünün hain saldırılarında 
şehit verdik. Yüreğimiz yandı, 
bağrımıza taş oturdu. Acımız 
büyük. Bugün, gencecik vatan 
evlatlarını toprağa verdiğimiz 
hain terör saldırılarına, bu 
insanlık dışı saldırıların yol açtığı 
onarılmaz acılara ARTIK YETER 
demek için buradayız.
Piyade Teğmen Ramazan 
Günay,  Piyade Uzman Çavuş 
Mehmet Serinkan, Piyade 
Uzman Onbaşı İsmail Yazıcı, 
Piyade Sözleşmeli Er Semih 
Yılmaz, Piyade Uzman Çavuş 
Abdulkadir İyem, Piyade Uzman 

Çavuş Ahmet Arslan, Piyade 
Sözleşmeli Er Emre Taşkın, 
Piyade Sözleşmeli Er Yasin 
Karaca, Piyade Sözleşmeli Er 
Çağatay Erenoğlu, Piyade 
Sözleşmeli Er Cebrail Dündar, 
Piyade Sözleşmeli Er Enis 
Budak, Piyade Sözleşmeli Er 
Kemal Aslan.
TERÖRÜ, BÖLÜCÜ TERÖR 
ÖRGÜTÜ PKK'YI VE İNSANLIK 
DIŞI YÖNTEMLERİNİ 
LANETLİYORUZ
Şehitlerimizin her birinin ayrı bir 
hikayesi, arkada bıraktıkları 
aileleri, evlatları, eşleri var.  
Şehitlerimize bir kez daha 
Allah'tan rahmet, acılı ailelerine 
başsağlığı ve sabır, yaralanan 
askerlerimize şifa diliyoruz. 
Terörü, bölücü terör örgütü 
PKK'yı ve insanlık dışı 
yöntemlerini lanetliyoruz. Sadece 
kınamıyoruz; lanetliyoruz! 
Toprağa verdiğimiz kahraman 
evlatlarımızın, bütün 

şehitlerimizin aziz hatıralarını 
sonsuza dek yaşatacağımıza söz 
veriyoruz. Aynı operasyon 
bölgesinde iki gece içerisinde 12 
şehit vermemiz hepimizi derin bir 
endişeye sürükledi. Cumhuriyet 
Halk Partisi olarak, askerlerimizin 
güvenliği için, ilk andan itibaren 
Türkiye Büyük Millet Meclisi'nin 
bilgilendirilmesi gerektiğini dile 
getirdik. Bütçe görüşmelerini 
sürdüren Meclisimizin derhal bir 
kapalı oturum yapması ve Milli 
Savunma Bakanının Gazi 
Meclis'e gelerek milletvekillerini 
bilgilendirmesi gerektiğini 
söyledik.  Askerlerimizin can 
güvenliği ve sağlıkları bizler için 
her şeyden önceliklidir. 
Askerlerimizi tehlikeye atacak bir 
güvenlik zafiyeti olup olmadığını, 
askerlerimizin can güvenliğini 
ilgilendiren kararların doğru bir 
şekilde alınıp alınmadığını takip 
etmek en önemli 
sorumluluğumuzdur.

ANKARA'DA BİRİLERİ 
ALIŞILMIŞ EZBERLERİ 
TEKRAR ETMEKLE 
MEŞGULDÜ
Biz milli birlik ve beraberlik 
duygularımızı ifade edip bu 
sorumluluklarımızı yerine 
getirmeye çalışırken; iktidar 
sahipleri kendi sorumluluk 
alanlarını unutturma hedefiyle 
yine büyük bir oyunun, 
aldatmacanın, algı 
operasyonlarının peşine düştü. 
Biz şehitlerimizi, ailelerini, şu 
anda sınır ötesinde görev yapan 
Mehmetçiklerimizi düşünürken, 
Ankara'da birileri alışılmış 
ezberleri tekrar etmekle 
meşguldü. Her şeyden önce üç 
günlük milli yas ilan edilmesini 
talep ettik. Suudi Arabistan Kralı 
için üç gün yas ilan edenler, 
bayrakları yarıya indirenler oralı 
olmadılar. Cumhurbaşkanı 
yetkisini kullanarak yas ilan 
etmedi, yası milletimiz kendi ilan 
etti. Biz milli yas ilan edilsin 
derken, kendi siyasi çıkarlarını 
düşünenler her zaman olduğu 
gibi bir A4 kağıdına iki paragraf 
yazıyla görev savmaya kalktılar.  
Biz artık evlatlarımız şehit 
olmasın diye, askerlerimiz daha 
iyi korunsun, kimse şehitlerimiz 
üzerinden siyaset yapmasın diye; 
terörü bir sonraki şehit 
cenazesine kadar unutan bu 
anlayışla ortaklaşmadık. Bundan 
sonra da ortaklaşmayacağız. 

ŞEHİTLERİMİZİN AZİZ 
HATIRASINA SAHİP ÇIKAN VE 
SORUMLULARI GÖREVE 
ÇAĞIRAN İŞTE BU 
BİLDİRİMİZE İMZA ATTIK
Cumhuriyet Halk Partisi olarak, 
bu anlayışla, onların A4 kağıda 
yerleştirdikleri 2 paragraftan 
ibaret metne değil; terörü 
lanetleyen, şehitlerimizin aziz 
hatırasına sahip çıkan ve 
sorumluları göreve çağıran işte 
bu bildirimize imza attık! Ana 
muhalefet partisi olarak, görevi 
başındaki askerlerimizin 
güvenliği için sorular sormak, 
talepte bulunmak bizim görevimiz 
ve asla terk etmeyeceğimiz 
sorumluluğumuzdur. 81 vilayetin 
hiçbir yerine ateş düşmesin diye; 
bu sorumluluğumuzu yerine 
getirmeye, sorulması gereken 
soruları sormaya sonuna kadar 
devam edeceğiz.
“TERÖR ÖRGÜTLERİYLE 
MÜZAKERE MASASINA 
OTURANLAR”
Bizler, terör örgütleriyle 
müzakere masasına oturanlarla, 
“Birkaç Mehmet öldü diye 
Meclis'i mi toplayacağız” 
diyenlerle, siyasi çıkarları için 
bölücü terör örgütünün liderinin 
mektubunu devletin kanalında 
okutanlarla, Meclis kürsüsünde 
“Eyalet, özerklik ve federasyon 
tartışılmalı” diyenleri yerli ve milli 
ilan edenlerle hizalanmayacağız.  
Bizler, şehit cenazelerinde 

cenaze sahiplerine saygısızlık 
yapanların, siyasi militanlarıyla 
tehlikeli provokasyonlara 
girişenlerin, bir eli bayrağa sarılı 
tabutun üstündeyken diğer elinde 
mikrofonla cenazeyi mitinge 
çevirmeye kalkanların arkasına 
dizilmeyeceğiz. 
“BU DÜZENİ DEĞİŞTİRENE 
KADAR DURMADAN 
ÇALIŞACAĞIZ”
Bizler, pencerelerine ay yıldızlı 
bayrak asılan yoksul evlerin sesi 
olmaya devam edeceğiz. Bizler, 
Cumhuriyet Halk Partisi olarak; 
86 milyon için, Türkiye için yeni 
bir yol açıyoruz. Yolumuz 
doğrudur. Bu yolda cesaret ve 
kararlılıkla yürüyeceğiz. 
Cumhuriyet Halk Partisi olarak 
bizler, Genel Başkanımız Özgür 
Özel'in de ifade ettiği gibi, Hain 
terör saldırılarına, gencecik vatan 
evlatlarının toprağa düşmesine 
ARTIK YETER diyoruz.  Bu 
vatanın, kerpiç evlerde oturan 
fakir evlatları şehit olurken iktidar 
sahiplerinin zenginleşmesine 
ARTIK YETER diyoruz. Terörden 
medet umanlara, terörden 
beslenenlere, milletin acılarını 
siyasetine malzeme eden 
kötülüğe ARTIK YETER diyoruz. 
Fakir fukaranın şehit olduğu, 
iktidar sahiplerinin zengin olduğu 
düzene ARTIK YETER diyoruz.  
Bu düzeni değiştirene kadar 
durmadan çalışacağız.  ARTIK 
YETER!

05.01.2024

Yerel yönetimler, bir şehrin, 
ilçenin veya mahallenin günlük 
işleyişinden sorumludur. 
Belediyeler, vatandaşların 
ihtiyaçlarına hızlı ve etkili bir 
şekilde yanıt verebilirken, aynı 
zamanda bir dizi hukuki 
sorumluluk ve kısıtlamaya 
tabidir. Bu yazımız da, 
belediye kararlarının, 
planlamalarının ve yerel 
yönetimlerin hukuki 
sorumluluklarının önemini ele 
alacağız.
Yasaya göre belediye; İmar, su 
ve kanalizasyon, ulaşım gibi 
kentsel alt yapı; coğrafî ve kent 
bilgi sistemleri; çevre ve çevre 
sağlığı, temizlik ve katı atık; 
zabıta, itfaiye, acil yardım, 
kurtarma ve ambulans; şehir içi 
trak; den ve mezarlıklar; 
ağaçlandırma, park ve yeşil 
alanlar; konut; kültür ve sanat, 
turizm ve tanıtım, gençlik ve 
spor orta ve yüksek öğrenim 
öğrenci yurtları; sosyal hizmet 
ve yardım, nikâh, meslek ve 
beceri kazandırma; ekonomi 
ve ticaretin geliştirilmesi 
hizmetlerini yapar veya yaptırır. 

Belediye Kararlarının Temeli
1. Belediyelerin karar alma 
süreçleri ve yetkileri.
Belediyeler, yerel yönetimlerin 
en önemli unsurlarından biri 
olarak, bir şehir veya ilçenin 
sosyal, ekonomik ve kültürel 
yaşamını doğrudan etkileyen 
kararlar alır. Bu kararlar, hukuki 
bir çerçevede yürütülür ve 
belediyelerin yasal yetkileri ve 
sorumluluklarına dayanır. 
Belediye kararlarının temelini 
anlamak hem vatandaşlar için 
hem de yerel yönetimler için 
önemlidir.
Yasal Çerçeve ve Temsil
Türkiye'de belediyelerin 
çalışmaları, 5393 sayılı 
Belediye Kanunu ve ilgili diğer 
mevzuatlarla düzenlenir. Bu 
yasalar, belediye meclislerinin 
nasıl oluşturulacağını, belediye 
başkanının yetkilerini, meclis 
kararlarının nasıl alınacağını 
ve uygulanacağını 
detaylandırır. Her belediye 
kararı, yasal çerçeve içinde 
alınmalı ve vatandaşların hak 
ve özgürlüklerini koruyan 
anayasal ilkelerle uyumlu 

olmalıdır.
Yetki ve Sorumluluk
Belediyelerin yetkileri, 
vatandaşların yaşam kalitesini 
artırmaya yönelik hizmetler 
sunmayı içerir. Bu hizmetler 
arasında altyapı, ulaşım, 

temizlik, eğitim ve sağlık 
hizmetleri gibi temel belediye 
hizmetleri yer alır. Belediye 
başkanı, bu hizmetlerin ve 
projelerin uygulanması 
konusunda meclise ve 
vatandaşlara karşı sorumludur. 
Ayrıca, belediye kararlarının ve 
uygulamalarının yasalara 
uygunluğunu denetlemek, 
denetim organları ve 
mahkemeler tarafından yerine 

getirilen bir görevdir.
Karar Alma Süreci
Belediye meclisi, belediyenin 
en üst karar alma organıdır. 
Belediye başkanı ve meclis 
üyeleri, halk tarafından 
doğrudan seçilir ve bölge 

halkının çıkarlarını korumakla 
yükümlüdür. Meclis, 
toplantılarında çeşitli konuları 
tartışır ve oylar: imar planları, 
bütçe, yerel hizmetler ve 
projeler gibi. Kararlar, meclis 
üyelerinin çoğunluğunun oyu 
ile alınır. Ancak, karar yeter 
sayısı, üye tam sayısının dörtte 
birinden az olamaz. Oylamada 
eşitlik çıkması durumunda 
meclis başkanının bulunduğu 

taraf çoğunluk sayılır. Gizli 
oylamalarda eşitlik çıkması 
durumunda oylama tekrarlanır, 
eşitliğin bozulmaması 
durumunda meclis başkanı 
tarafından kur'a çekilir.
Meclis kararlarının 
kesinleşmesi
Belediye başkanı, hukuka 
aykırı gördüğü meclis 
kararlarını, gerekçesini de 
belirterek yeniden görüşülmek 
üzere beş gün içinde meclise 
iade edebilir. Yeniden 
görüşülmesi istenilmeyen 
kararlar ile yeniden 
görüşülmesi istenip de 
belediye meclisi üye tam 
sayısının salt çoğunluğuyla 
ısrar edilen kararlar 
kesinleşir.Belediye başkanı, 
meclisin ısrarı ile kesinleşen 
kararlar aleyhine on gün içinde 
idarî yargıya 
başvurabilir.Kararlar 
kesinleştiği tarihten itibaren en 
geç yedi gün içinde mahallin 
en büyük mülkî idare amirine 
gönderilir. Mülkî idare amirine 
gönderilmeyen kararlar 
yürürlüğe girmez.Kesinleşen 

meclis kararlarının özetleri yedi 
gün içinde uygun araçlarla 
halka duyurulur.
Şeffaflık ve Katılım
Belediye kararlarının etkinliği, 
şeffaık ve halkın katılımıyla 
doğrudan ilişkilidir. 
Vatandaşların karar alma 
süreçlerine aktif olarak 
katılması, belediyenin hesap 
verebilirliğini artırır ve 
kararların toplumun 
ihtiyaçlarına daha iyi hizmet 
etmesini sağlar. Bu nedenle, 
belediyeler, karar alma 
süreçlerini halka açık tutmalı 
ve vatandaşların geri 
bildirimlerini ve önerilerini 
dikkate almalıdır.
Belediye kararlarının temeli, 
demokratik ilkeler, yasal 
çerçeve ve vatandaşların 
ihtiyaçlarına hizmet etme 
sorumluluğu üzerine kuruludur. 
Bu kararlar, yalnızca yasalarla 
değil, aynı zamanda şeffaık, 
hesap verebilirlik ve halkın 
katılımıyla şekillendirilir. 
Sağlıklı bir yerel yönetim 
sistemi, bu unsurların etkili bir 
şekilde işlemesine bağlıdır.

Yerel Yönet�mler�n
Hukuk� Yüzü -

Beled�ye Kararları ve
Sorumluluklar

Av. Gürbüz KAMBUROĞLU

HUKUKTA BU HAFTA

av.grbzkmbr
www.gurbuzkamburoglu.av.tr

avukatgurbuzkamburoglu@gmail.com

V
akfıkebir Ziraat Odası 
Başkanı Muhammet Kılıç 
yaptıkları çalışma ile ilgili 

şunları söyledi. Başkan Kılıç, 
“Vakfıkebir Ziraat Odası 
üyelerimizin talebi üzerine toprak 
düzenleyici ürünler temin ettik. 
Bölgemizin topraklarının en çok 
ihtiyaç duyduğu tarım kireci ve 
leonardit toprak düzenleyicileri 
getirdik. Sipariş üzerine direk 
fabrikadan ekonomik fiyatlarla 

çiftçilerimize teslimi yapıtlı dedi.
“FINDIKLARDA ERKEN 
DÖKÜLMEYİ ÖNLEYEREK 
VERİMİ ARTIRIR VE 
RANDIMANI YÜKSELTİR”
Başkan Muhammet Kılıç, “Ziraat 
Odası Tarımsal Danışmanlık 
birimine göre; Kireç ve gübre 
kullanımlarında çiftçilerimizin 
mutlaka toprak analizi 
yaptırmaları gerekmektedir. 
Ziraat Odamız her yıl hasat sonu 

toprak analizi ilanına çıkarak 
çiftçilerimizden gelen topraklarını 
analiz ettirmektedir. Sonrasın da 
gübreleme programı 
yapmaktayız. Tarım Kireci 
Faydalarından; toprağın 
asitliliğini gidererek toprağın su 
tutma kapasitesini artırır ve 
sulama sayısını azaltır. 
Kabarmasını ve havalanmasını 
sağlar. Toprakta biyolojik 
aktiviteyi hızlandırarak organik 
maddelerin artmasını sağlar. 
Fındıkta kabuk incelir, bu sayede 
iç doldurma artar. Toprağın 
bünyesindeki Kalsiyum (Ca) ve 
Magnezyum (Mg) eksikliğini 
giderir. Kireç noksanlığından 
toprakta oluşmuş olan yüksek 
derecedeki demir (Fe), 
Alüminyum (Al), Manganın (Mn) 
zehir etkisini yok eder. Tarım 
kireci toprakları asitliliğini 
gidererek fosforun bitkiler 
tarafından alınmasını sağlar ve 
döllenmeyi artırır. Fındıklarda 

erken dökülmeyi önleyerek 
verimi artırır ve randımanı 
yükseltir dedi.”
“KİREÇ MİKTARI EKSİK OLAN 
BAHÇELERDE DÖNÜME 250-
300 KG OLARAK 
ÖNERİLMEKTEDİR”
Başkan Kılıç, “Tarım Kireci fındık 
bitkisine dal izdüşümüne 
çapalayarak uygulanması tavsiye 
edilir. Uygulama miktarı ise 
analiz sonuçlarına göre 
değişmekle birlikte kireç miktarı 
eksik olan bahçelerde dönüme 
250-300 kg olarak önerilmektedir. 
Kireç eksikliğindeki belirtiler ise; 
Toprağın PH değerinin 
düşmesine yani asitliğin 
artmasına neden olmaktadır, bu 
nedenle verimin düşmesine 
sebep olmaktadır. Bitkilerde kök 
gelişimi yavaşlar sap kısımlarının 
mukavemeti azalır. Meyvelerde 
erken dökülmeye neden olur, 
Fındıklarda iç doldurma azalır, 
randıman düşer. Fındıklarda uç 

kuruma artar daha fazla mantari 
hastalıklara maruz kalır. Fındıkta 
depolama dayanıklılığını 
azaltarak erken bozulmasına 
neden olur.  Bitkilerin topraktan 
fosfor ve potasyum alımı azalır 
ve normal gelişimini sağlayamaz 
dedi.” 
“ÇİFTÇİLERİMİZ TOPRAK 
TAHLİLLERİNİ YAPTIRMA 
KONUSUNDA DAHA HASSAS 
OLMALARI 
GEREKMEKTEDİR”
Başkan Kılıç, “Diğer getirdiğimiz 
leonardit toprak düzenleyici 
organik maddece zayıf olan tarım 
alanlarımıza uygulamanın 
yaygınlaşmasını önemsedik. 
Leonardit; Kömür; bitkisel ve 
hayvansal kökenli artık ve 
atıkların, yüksek basınç ve 
sıcaklık altında uzun süre kalarak 
başkalaşmış hâlidir. Toprağı ıslah 
eder, tohum ve kökler için, 
yaşam alanını "ana kucağı" gibi 
rahat ve yaşanabilir hâle getirir. 

Topraktaki azot, fosfor, 
potasyum, demir, çinko ve iz 
elementler gibi gerekli besinlerin 
bitki tarafından alınabilmesini en 
yüksek düzeye çıkartır. 
Çiftçilerimizin toprak tahlillerini 
yaptırma konusunda daha 
hassas olmaları gerekmektedir. 
Bitkinin ihtiyacı olan bitki besin 
elementlerini yeterli ve 
zamanında uygulayarak hem 
ekonomik hem de verim artışı 
sağlar dedi.”

ÇİFTÇİLERE TARIM KİRECİ VE LEONARDİT
TOPRAK DÜZENLEYİCİ TEMİN EDİLDİ
Vakfıkebir Ziraat Odası Başkanı Muhammet Kılıç, odamıza kayıtlı çiftçilerimizin talepleri doğrultusunda tarım kireci ve leonardit toprak düzenleyici dağıtımı gerçekleştirildi dedi.
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HER HAFTA BAŞARILI SINIFLARIMIZI
ÖDÜLLENDİRİYORUZ
Gazetemizin Beşikdüzü Muhabiri Ahmet Saraç, Vakfıkebir Hikmet Kaan İmam Hatip
Ortaokulu'nu ziyaret ederek Okul Müdürü Ahmet Bulut ile bir süre sohbet etti. 

V
akfıkebir Çamlık Sahil 
Mahallesi'nde Kaanlar 
Vakfı tarafından Hikmet 

Kaan adına yaptırılan devasa 
ortaokul, Mart 2020 tarihinden 

itibaren proje okulu olup,24 
derslik, 22 öğretmen ve 177 
öğrenci ile eğitim-öğretim 
faaliyetlerini sürdürüyor. 
Okul Müdürü Ahmet Bulut, 

“Okulumuzda her hafta, 
Davranış Puanlama Sisteminde 
olumlu davranışlarda bulunan 
sınıflarımızı kupa ile 
ödüllendiriyoruz.  Ayrıca Türkiye 
geneli yapılan denemede ilk 
üçe giren öğrencilerimize sınıf 
rehber öğretmeni tarafından 
başarı belgeleri verildi. İlde 
yapılan tekvando 
müsabakasında ilk üçe giren 
öğrencilerimize okulumuz 
beden eğitimi öğretmeni 
tarafından başarı madalyaları 
verildi. Bunlar bizleri 
gururlandırıyor. Ödül alan 
öğrencilerimizi tebrik ediyor, 
olumlu davranışlarının ve 
başarılarının katlanarak devam 
etmesini temenni 
ediyorum”dedi.

AMACIMIZ SARP'TA TİCARETİN
DAHA HIZLI YAPILABİLMESİDİR

rabzon Temsilciliğinde 

TUND Gürcistan-
Azerbaycan-Karadeniz 

Bölge Çalışma Grubu toplantısını 
gerçekleştiren UND Yönetim 
Kurulu Üyeleri Alişan Ender 
Topaloğlu ve Kral Faysal 
Çillioğlu, Çalışma Grubu Başkanı 
Akın Pektaş, Çalışma Grubu 
Başkan Yardımcısı Talat Parlak, 
Çalışma Grubu Üyeleri İsmail 
Tosunoğlu, Salim Uzun, Abdullah 
Özer, İsa Baş ve UND Trabzon 
Bölge Temsilcisi Hakan 
Demircan, TTSO Başkanı Erkut 
Çelebi'yi ziyaret etti.
Toplantıda Azerbaycan ve 

Gürcistan taşımalarına yönelik 
detaylı değerlendirmeler 
yapılırken, Gürcistan'a açılan 
sınır kapılarımızın son durumu, 
Kombine Taşımacılık 
Yönetmeliğinde tanımlanan 
"Yeşil Lojistik Belgesi" detayları, 
yabancı plakalı araçlara yönelik 
sıkı kontrollerin sağlanabilmesi 
gibi konular hakkında istişarede 
bulunuldu.
TTSO Başkanı Erkut Çelebi, GTİ 
Sarp Gümrük Kapısı Danışma 
Kurulu Üyesi olarak kapıyla ilgili 
detaylı incelemeler yaptığını 
belirterek, “Amacımız, hizmet 
verilen alan ile yaya ve araç 

geçişi yoğunluğu 
karşılaştırıldığında belki de 
dünyanın en yoğun kara sınır 
kapısı olan Sarp'taki işleyişi 
hızlandırmaktır. Alınan önlemlerle 
Sarp'taki ticareti hızlandırmak 
istiyoruz. Bu anlamda oradaki 
ilgililerle sürekli görüşüyor ve 
raporlarımızı TOBB kanalıyla ilgili 
mercilere gönderiyoruz. UND 
üyeleri de sınır kapılarındaki 
sorunları en yakından yaşayan, 
çözüm önerileri konusunda 
önemli görüşleri olan 
arkadaşlarımız. Görüşlerinden 
her zaman faydalanıyoruz” 
ifadesini kullandı.

Uluslararası Nakliyeciler Derneği (UND) Gürcistan – Azerbaycan – Karadeniz
Bölge Çalışma Grubu üyeleriyle görüşen Trabzon Ticaret ve Sanayi Odası (TTSO)
Başkanı Erkut Çelebi, amaçlarının Sarp Sınır Kapısındaki ihracatın ve geçişlerin
daha hızlı hale getirilmesini sağlamak olduğunu vurguladı. Görüşmede Sarp
Sınır Kapısında yapılabilecek çalışmalarla ilgili görüş alışverişinde bulunuldu.

“TUT ELİMİ ÖĞRETMENİM”
PROJESİNİ ÖNEMSİYORUZ
Vakfıkebir Kemaliye Adnan Demirtürk İlkokulu'nda uygulanmakta olan “Tut Elimden Öğretmenim”
projesi kapsamında öğrenciler Kaymakam ve Belediye Başkanı ile bir araya geldiler.

roje kapsamında okul 

Pöğrencileri ile ilçe 
protokolü bir kahvaltıda 

bir araya geldi, Vakfıkebir Fen 
Lisesi'nin pansiyonunda 
gerçekleştirilen kahvaltı 
programına Vakfıkebir 
Kaymakamı Dr. Hacı Arslan 
Uzan, Vakfıkebir Belediye 
Başkanı Muhammet Balta ve 
Vakfıkebir Milli Eğitim Müdürü 
Ahmet Altın ile kurum müdürleri 
katıldı.
“TUT ELİMİ ÖĞRETMENİM” 
PROJESİNİ ÖNEMSİYORUZ

Vakfıkebir Belediye Başkanı 
Muhammet Balta öğrencilere 
hitaben yaptığı konuşmada, "Tut 
Elimi Öğretmenim Projesi"nin 
çok anlamlı bir proje olduğunu 
belirterek, "Bu proje sayesinde 
öğrencilerimize eğitim 
hayatlarında destek oluyoruz. 
Öğrencilerimizin başarılı 
olmaları için elimizden geleni 
yapıyoruz.” Öğrencilerin 
sorularını yanıtlayan Başkan 
Balta, öğrencilere eğitim 
hayatlarında başarılar diledi.
Vakfıkebir İlçe Kaymakamı Dr. 

Hacı Arslan Uzan ise, "Tut Elimi 
Öğretmenim Projesi'ni” 
önemsiyoruz. Çocuklarımızı 
yarınlara daha rahat 
taşıyabilmek, hazırlayabilmek ve 
onlara yarımcı olunması 
açısından bu proje çok değerli. 
Öğrencilerimize eğitim 
hayatlarında başarılar diliyorum 
dedi.” 
Öğrencilerle birlikte kahvaltı 
masalarına dağılan protokol 
mensupları her biriyle tek tek 
sohbet ederek tecrübelerini 
paylaştılar.

nsan kâinat ağacının hem çekirdeği hem de 

İmeyvesidir. Küçük bir incir çekirdeğinden 
koca bir incir ağaç çıktığı gibi, bu kâinat 

ağacının meyvesi ve çekirdeğinden de cismi 
küçük, aklı ve fikri büyük kâinatlar çıkmıştır.

   Aklın mertebeleri gibi ilmin de mertebeleri 
vardır. Dünyada yaratılan varlıklar, Allah'ın 
isimlerinin yansıması, gölgesi, belki gölgelerinin 
gölgesidir.  Allah, Kuran ve bu kâinat kitabını 
birlikte okumamız öneriyor. Bunun için insanın 
kafasına mükemmel hafıza (bellek) 
yerleştirmiştir. Kâinat kitabını anlaşılması için 
çeşitli fen ilimlerine ihtiyaç vardır. İnsanın 
kabiliyetlerinin gelişmesine paralel olarak 
ilimlerde gelişiyor. Zaman ilerleyince Kuran 
gençleşiyor, bir sonraki nesil bir önceki nesilden 
Kuran'ı ve kâinat kitabını daha iyi anlıyor. 
Kuran'ı anlamak içinde çeşitli ilimlere ihtiyaç 
vardır(mükemmel bir Arapça, belagat, mantık 
ve fen ilimleri vs). Bir insan bu evrene ait bütün 
fenleri tek başına mükemmel bir şekilde bilmesi 
ve Kuran'ı tek başına tam anlaması mümkün 
değildir. İnsan nevi, ancak külli olarak, akıl, his 
ve duygularının gelişmesine paralel olarak fen 
ilimlerdeki gelişmeyle birlikte, bu kâinat ve 
Kuran kitabını anlayabilir. 
 
   Bu kadar mükemmel olan insan, fen bilimlerini 
anlayamıyor ve kâinat kitabını okuyamıyorsa 
eğitim sisteminde yanlışlar var demektir.  Yeni 
doğan çocuğa et, ekmek gibi hazmedilmesi zor 
gıdalar verilmez. Çocuğa hazmı en kolay olan 
süt verilir. Öğretmen koyun gibi olmalı, kuş gibi 
olmamalıdır. Koyun yavrusuna süt, kuş 

hazmedilmemiş kusmuğunu verir. 

   İnsanın kafasındaki ilim öğrenme merkezleri 
farklı ve iç içe girmiştir.  İnsan önce hayal kurar. 
Bazı ilim adamları, kâinat Allah'ın hayâlıdır 
derler. İnsan ne kadar büyük hayal kurarsa o 
kadar büyüktür.  Büyük icat ve keşifler hep 
geniş hayallerin ürünüdür. Bir insan köye 
muhtar olmayı hayal eder diğeri kâinatı idare 
etmeyi, biri tarla sürmeyi, diğeri 20 milyar ışık 
yılı uzaklıkta neyin olduğunu düşünür hayal 
eder. İnsan önce hayal kurar, sonra da çizgi 
filimler gibi hayal kurduğu şeyin fotoğraflarını 
çeker buna tasavvur denir. Sonra hayal ettiği 
şeyin doğru olup olmadığını düşünür aklı ile test 
eder. Doğru olduğuna karar verirse bunu 
onaylar yani tasdik eder. Bu tasdik ettiği şeye 
tam güvenir ve ondan emin olursa buna 
izan(anlayış yeteneği) denir. Tam kanaat 
getirirse o şeyi herkesin bilmesini ister ve bunu 
herkese anlatır, buna iltizam(lüzumlu, gerekli 
görme) denir. Eminse, bu bilgiye kalbine 
yerleştirir. İnsanın inandığı şey hakkında delilleri 
çoksa bu itikattır, delil yoksa iltizam olarak kalır, 
dindeki taassuplar buradan çıkar, insan 
kendince bazı şeyleri lüzumlu görür başkasına 
dayatır. 

   Bu kâinat kitabi ve Kuran'ın çok derin manalar 
içermesinin nedeni, Allah'ın bu kadar büyük 
mükemmellikleri anlayan insanı yaratmasıdır.  
Bu, küçücük insanın çok büyük bir sanat eseri 
olduğunu gösterir. Demek ki bu kadar büyük 
sanat eserini yaratan zatta çok büyüktür.  Yani 
yaratan kendini tanıtmak istiyor.

İNSAN AKLININ MERTEBELERİ

Osman KOYUNCU
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Ahmet SARAÇ

KAYMAKAM UZAN'DAN YILBAŞINDA
GÖREVLİ PERSONELE ZİYARET
Vakfıkebir İlçe Kaymakamı Dr. Hacı Arslan Uzan, yılbaşı akşamı görev yapan
polis, jandarma ve hastane personelini ziyaret ederek yeni yıllarını tebrik etti.

K
aymakam Uzan, Polis 
Uygulama Noktasında ve 
Jandarma Uygulama 

Kontrol Noktasında görevli 
güvenlik güçlerimizi ziyaret 
ederek yeni yıllarını kutladı. Polis 
ve Jandarma ekipleri tarafından 
uygulama sırasında çevirdikleri 
araçların sürücüleriyle sohbet 
eden Vakfıkebir İlçe Kaymakamı 
Dr. Hacı Arslan Uzan, 
sürücülerin yeni yılını tebrik edip, 
kazasız sürüşler temennisinde 

bulundu. Kaymakam Uzan, 
Sürücüleri trafik kurallarına 
uyulmasının önemi konusunda 
uyararak, hayırlı yolculuklar 
diledi. Ardından Vakfıkebir 
Devlet Hastanesi'ne giden 
Kaymakam Uzan, görev 
başındaki sağlık çalışanlarının 
yeni yılını tebrik ederek, tedavi 
altında bulunan 
vatandaşlarımıza geçmiş olsun 
dileklerinde bulunup, yeni 
yıllarını kutladı.

KAYMAKAM UZAN'DAN 
YILBAŞINDA GÖREVLİ 
PERSONELE ZİYARET
Kaymakam Uzan, Uygulama 
noktalarında görevi başında 
bulunan emniyet, jandarma ve 
sağlık personelini ziyaret etti. 
İlçe genelinde polis, jandarma ve 
sağlık personelinin 24 saat esası 
ile görevleri başında olduğunu 
söyleyen Kaymakam Dr. Hacı 
Arslan Uzan, 'Jandarmamız, 
emniyetimiz, hastanemiz gibi 
kurumlarımızı ziyaret ettik. 
Arkadaşlarımız görevlerinin 
başında. Yeni yılın ülkemize, 
milletimize, Vakfıkebir'imize 
hayırlar getirmesini diliyoruz. 
Hayırlı bir yıl olması dileğiyle 
aziz milletimizin, 
Vakfıkebir'imizin, kıymetli 
hemşerilerimizin yeni yılını 
kutluyorum, mutluluk ve sağlık 
içinde nice seneler diliyorum." 
dedi.

GEÇMİŞ OLSUN FEHMİ BAŞKAN
Şalpazarı'nın kanaat önder isimlerinden birisi olan emekli öğretmen ve aynı zamanda eski
Şalpazarı Belediye Başkanı Fehmi Cengiz geçirdiği rahatsızlık sonrası eski sağlığına yeniden kavuştu.

alpazarı'nın kanaat önder Şisimlerinden birisi olan 
emekli öğretmen aynı 

zamanda eski Şalpazarı 
Belediye Başkanı Fehmi 
Cengiz'i İlçe ziyaretimiz 
sırasında edindiğimiz bilgilere 
göre son zamanlarda yeniden 

soğuk algınlıklarının 
hortlamasıyla beraber artan 
hastalıklara yakalandığını ve 
bunu da atlattığını yakın 
dostlarımızdan öğrendik. 
Kendisine geçmiş olsun 
diyoruz. Başkan Cengiz'i 
hastalık biraz yormuş olsa da o 

her zaman İlçenin kanaat 
önderidir. Başkan'ı Şalpazarı 
eski ANAP İlçe Başkanı Ali 
Küçük ve Saadet Partisi 
Başkanı Ahmet Kıran ile sohbet 
ederken bulduk. Başkan Kıran 
artık Saadette toplanıyoruz 
dedi.
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ŞALPAZARI CHP'DEN ''ARTIK YETER''  BASIN AÇIKLAMASI
Şalpazarı CHP İlçe Başkanı Gazi Kemal Deniz tarafından İlçe parti binasında yönetim
kurulu üyeler ve partilerinde hazır bulunduğu bir basın açıklamasında bulundu.

Ş
alpazarı CHP İlçe Başkanı 
Gazi Kemal Deniz Değerli 
basın mensuplarına ''Artık 
Yeter'' demek için terörü 

lanetlemek için burada 
bulunuyoruz diye konuşmasına 
başladı. 22-23 Aralık 2023 
gecelerinde arka arkaya gelen 
kara haberlerle sarsıldık. Pençe 
Kilit Harekât bölgesinde 12 vatan 
evladımızı bölücü terör örgütünün 
hain saldırılarında şehit verdik. 
Yüreğimiz yandı, bağrımıza taş 
oturdu. Acımız büyük. 
ONARILMAZ ACILARA “ARTIK 
YETER” DEMEK İÇİN 
BURADAYIZ
Bugün, gencecik vatan evlatlarını 
toprağa verdiğimiz hain terör 
saldırılarına, bu insanlık dışı 
saldırıların yol açtığı onarılmaz 
acılara “ARTIK YETER” demek için 
buradayız. Piyade Teğmen 
Ramazan Günay, Piyade Uzman 
Çavuş Mehmet Serinkan, Piyade 
Uzman Onbaşı İsmail Yazıcı, 
Piyade Sözleşmeli Er Semih 
Yılmaz, Piyade Uzman Çavuş 
Abdulkadir İyem, Piyade Uzman 
Çavuş Ahmet Arslan, Piyade 
Sözleşmeli Er Emre Taşkın, Piyade 
Sözleşmeli Er Yasin Karaca, 
Piyade Sözleşmeli Er Çağatay 
Erenoğlu, Piyade Sözleşmeli Er 
Cebrail Dündar, Piyade Sözleşmeli 
Er Enis Budak, Piyade Sözleşmeli 
Er Kemal Aslan. Şehitlerimizin her 
birinin ayrı bir hikayesi, arkada 
bıraktıkları aileleri, evlatları, eşleri 
var. Şehitlerimize bir kez daha 
Allah'tan rahmet, acılı ailelerine 

başsağlığı ve sabır, yaralanan 
askerlerimize şifa diliyoruz. Terörü, 
bölücü terör örgütü PKK'yı ve 
insanlık dışı yöntemlerini 
lanetliyoruz. Sadece kınamıyoruz; 
lanetliyoruz! Toprağa verdiğimiz 
kahraman evlatlarımızın, bütün 
şehitlerimizin aziz hatıralarını 
sonsuza dek yaşatacağımıza söz 
veriyoruz.
DEĞERLİ BASIN MENSUPLARI,
Aynı operasyon bölgesinde iki 
gece içerisinde 12 şehit vermemiz 
hepimizi derin bir endişeye 
sürükledi. Cumhuriyet Halk Partisi 
olarak, askerlerimizin güvenliği 
için, ilk andan itibaren Türkiye 
Büyük Millet Meclisi'nin 
bilgilendirilmesi gerektiğini dile 
getirdik. Bütçe görüşmelerini 
sürdüren Meclisimizin derhal bir 
kapalı oturum yapması ve Milli 
Savunma Bakanının Gazi Meclis'e 
gelerek milletvekillerini 
bilgilendirmesi gerektiğini söyledik.  
Askerlerimizin can güvenliği ve 
sağlıkları bizler için her şeyden 
önceliklidir. Askerlerimizi tehlikeye 
atacak bir güvenlik zafiyeti olup 
olmadığını, askerlerimizin can 
güvenliğini ilgilendiren kararların 
doğru bir şekilde alınıp 
alınmadığını takip etmek en önemli 
sorumluluğumuzdur. Biz milli birlik 
ve beraberlik duygularımızı ifade 
edip bu sorumluluklarımızı yerine 
getirmeye çalışırken; iktidar 
sahipleri kendi sorumluluk 
alanlarını unutturma hedefiyle yine 
büyük bir oyunun, aldatmacanın, 
algı operasyonlarının peşine 

düştü.  Biz şehitlerimizi, ailelerini, 
şu anda sınır ötesinde görev 
yapan Mehmetçiklerimizi 
düşünürken, Ankara'da birileri 
alışılmış ezberleri tekrar etmekle 
meşguldü. Her şeyden önce üç 
günlük milli yas ilan edilmesini 
talep ettik. Suudi Arabistan Kralı 
için üç gün yas ilan edenler, 
bayrakları yarıya indirenler oralı 
olmadılar. Cumhurbaşkanı yetkisini 
kullanarak yas ilan etmedi, yası 
milletimiz kendi ilan etti. Biz milli 
yas ilan edilsin derken, kendi siyasi 
çıkarlarını düşünenler her zaman 
olduğu gibi bir A4 kağıdına iki 
paragraf yazıyla görev savmaya 
kalktılar. Biz artık evlatlarımız şehit 
olmasın diye, askerlerimiz daha iyi 
korunsun, kimse şehitlerimiz 
üzerinden siyaset yapmasın diye; 
terörü bir sonraki şehit cenazesine 
kadar unutan bu anlayışla 
ortaklaşmadık. Bundan sonra da 
ortaklaşmayacağız. Cumhuriyet 
Halk Partisi olarak, bu anlayışla, 
onların A4 kağıda yerleştirdikleri 2 
paragraftan ibaret metne değil; 
terörü lanetleyen, şehitlerimizin 
aziz hatırasına sahip çıkan ve 
sorumluları göreve çağıran işte bu 
bildirimize imza attık! Ana 
muhalefet partisi olarak, görevi 
başındaki askerlerimizin güvenliği 
için sorular sormak, talepte 
bulunmak bizim görevimiz ve asla 
terk etmeyeceğimiz 
sorumluluğumuzdur. 81 vilayetin 
hiçbir yerine ateş düşmesin diye; 
bu sorumluluğumuzu yerine 
getirmeye, sorulması gereken 

soruları sormaya sonuna kadar 
devam edeceğiz. 
“GENCECİK VATAN 
EVLATLARININ TOPRAĞA 
DÜŞMESİNE ARTIK YETER 
DİYORUZ”
Bizler, terör örgütleriyle müzakere 
masasına oturanlarla, “Birkaç 
Mehmet öldü diye Meclis'i mi 
toplayacağız” diyenlerle, siyasi 
çıkarları için bölücü terör 
örgütünün liderinin mektubunu 
devletin kanalında okutanlarla, 
Meclis kürsüsünde “Eyalet, 
özerklik ve federasyon tartışılmalı” 
diyenleri yerli ve milli ilan edenlerle 
hizalanmayacağız. Bizler, şehit 
cenazelerinde cenaze sahiplerine 
saygısızlık yapanların, siyasi 
militanlarıyla tehlikeli 
provokasyonlara girişenlerin, bir eli 
bayrağa sarılı tabutun 
üstündeyken diğer elinde 
mikrofonla cenazeyi mitinge 
çevirmeye kalkanların arkasına 
dizilmeyeceğiz. Bizler, 
pencerelerine ay yıldızlı bayrak 
asılan yoksul evlerin sesi olmaya 
devam edeceğiz.  Bizler, 
Cumhuriyet Halk Partisi olarak; 86 
milyon için, Türkiye için yeni bir yol 
açıyoruz. Yolumuz doğrudur. Bu 
yolda cesaret ve kararlılıkla 
yürüyeceğiz.  Cumhuriyet Halk 
Partisi olarak bizler, Genel 
Başkanımız Özgür Özel'in de ifade 
ettiği gibi, Hain terör saldırılarına, 
gencecik vatan evlatlarının toprağa 
düşmesine ARTIK YETER diyoruz.  
Bu vatanın, kerpiç evlerde oturan 
fakir evlatları şehit olurken iktidar 
sahiplerinin zenginleşmesine 
ARTIK YETER diyoruz. Terörden 
medet umanlara, terörden 
beslenenlere, milletin acılarını 
siyasetine malzeme eden kötülüğe 
ARTIK YETER diyoruz. Fakir 
fukaranın şehit olduğu, iktidar 
sahiplerinin zengin olduğu düzene 
ARTIK YETER diyoruz. Bu düzeni 
değiştirene kadar durmadan 
çalışacağız.
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2024 yılının bizlere, ilçemize, ülkemize ve tüm insanlığa 
hayırlı bir yıl olmasını diliyorum. Umarım yaşadığımız 
felaket ve acılar bu yıl yerini sevinçlere ve güzelliklere 
bıraksın.
Bu manada ilçemizde de bazı güzellikler inşallah yeni 
yılda olmasını diliyorum.
Geçtiğimiz on yılda Başkan Balta, bazı projeleri yerine 
getirdi bazılarını da planlamasını yeni yıl için bıraktı. 
Şahsen öncelikle Vakfıkebir sahil dolgu alanlarının bir an 
önce planlanarak ilçe ve bölge halkının kullanımına 
açılmasını canı gönülden bekliyorum. Çünkü başka 
taraflara gitmek istemiyorum. Bunu derken sakın kimse 
micro milliyetçilik yapıyor sanmasın. Her yer bizim ne 
diyoruz, “Bize Her Yer Trabzon”
Geçtiğimiz yılda Başkan Balta,  imar planlaması yaparak 
sahilleri güzelleştirmek çapasında olduğunu biliyorum. 
Demek ki zaman erken geçiyor ne yapılacaksa ivedilikle 
yapılmalı.
İlçe halkının özellikle deniz ile buluşmasındaki engelin bir 
şekilde halledilmesi de yeni seçilecek belediye 
başkanının kucağına deyim yerindeyse fitili çekilmiş bir 
bomba olarak bırakıldı.  Sahil dolgu alanlarında 
yapılacak olan park, bahçe ve işletmeler için planlama 
yapılarak kısa zamanda modern bir görünüme sahip 
olması için girişimlerin bir an önce yapılması gerekir. 
Çünkü önümüz yaz. Yazlıkçılar ve gurbetçiler özellikle 
ilçede hiçbir değişikliğin olmadığının altını çizerek sitem 
ediyorlar, Haklılarda aynı şeyleri ilçede yaşayanlar olarak 
bizlerde söylüyoruz. Artık yeni bir yıl yeni ufuklar ve ilçe 
adına yeni bir vizyon şart oldu.  Bu manada bence yeni 
seçilecek belediye başkanının öncelikli projesi olması 
gerekir. 
*** 
Projeleriniz Ufkumuzu Açacak Yönünde Olsun
Bu gün gazetemizin yayımlandığı gün itibariyle Vakfıkebir 
AK Parti hala adayını bulamamış. Kulislerde birçok isim 
olmasına rağmen henüz bir açıklama gelmedi. Merak 
edilen sorunun cevabı Sayın Cumhurbaşkanı 
Erdoğan'da, eminim ki Sayın Cumhurbaşkanı seçimleri 
kazanacak bir aday üzerinde çalışmalarını titizlikle 
sürdürüyor. Çarşamba günü akşamı AK Parti hükümet 
sözcüsü Sayın Ömer çelik'in açıklamalarına göre Pazar 
günü Büyükşehirler ve bazı ilçe başkan adayları Sayın 
Erdoğan tarafından açıklanacağı bildirildi. Vakfıkebir'de 
de merak elden sorunun cevabını büyük ihtimalle Pazar 
günü öğreneceğiz.
Seçim takviminin işlemesi nedeniyle bağımsız başkan 
adaylıklarını açıklayan Sayın Bahadır, Sayın Kutoğlu ve 
Sayın Hacıfettahoğlu, iktidar partisinin bir adım öndeler. 
Seçimlerde ilçe halkının göz önünde bulundurması 
gereken vaat edilen projelerin neler olduğu ve ilçeye 
neler katabileceği. Herkesin çok şükür aklı çalışıyor. 
İlçede neler görmek istiyorsa onun için önemli olan proje 
odur. İlçenin ufkunu açacak projelere ihatacımız var. Hiç 
kimse kendi ilçesinden başka ilçede rahat edemiyor. 
Evet zaman zaman diğer ilçelere gezmeye ya da 
oturmalara herkes gidiyoruz ama gece olunca 
konaklamak için kendi evine geliyor.  Onun için ilçemiz 
adına yapılacak projeler ufkumuzun açılması yönünde 
çok daha iyi olacak. 
*** 
İki Hemşehri mi?
Trabzon Büyükşehir Belediye Başkan Adaylığı için 
Vakfıkebirli hmşehrimiz Dr. Muhammet Erkan, İYİ Parti 
tarafından adaylığı açıklandı. 
Hani derler ya aklıma gelen deri sorular!
Yazımızın yayımlandığı bu gün itibariyle açıklanmadığına 
göre AK Parti adayını açıklanması ile iki hemşehrimiz 
arasında bir yarışa dönüşebilir mi?
Bence neden olmasın…
*** 
Beklenen Olmadı Dağ Fare Doğurdu!
Milyonlarca emekli vatandaşın beklentisi boşa çıktı. 
Ocak ayındaki maaş zamları belirlendi. SSK ve BAĞ-
KUR emekli aylıkları %37.57, memur maaşları ve emekli 
memur aylıkları ise %49.25 oranında artacak.
Türkiye İstatistik Kurumu (TÜİK), aralık ayı enflasyonunu 
% 2.93, yıllık enflasyonu ise % 64.77 olarak açıkladı. 
Temmuz-aralık dönemi enflasyonu % 37.57 seviyesinde 
gerçekleşti.
Geçerli kanuna göre, SSK ve BAĞ-KUR emekli aylıkları 
%37.57 oranında yükseltilecek. Memur maaşları ve 
emekli memur aylıkları ise % 49.25 oranında 
zamlanacak.
Sanırım devletin gözünde sadece memur emeklisi kabul 
edilirken SS ve Bağ-Kur'lular emekli olarak kabul 
edilmiyor. Nasıl böyle bir ayrım yapılıyorsa, 
vatandaşlarımız da sandık başında bu ayrımı göz önüne 
getirerek. Ben şahsen bunu göz önünde 
bulunduracağım.
Ne diyelim hadi hayırlısı…

Yeni Yýl Yerini Sevinçlere Ve Güzelliklerle Olsun

Mehmet Bülent ALP

İLÇE GÜVENLİK DANIŞMA
KURULU TOPLANTISI YAPILDI
Vakfıkebir İlçe Kaymakamı Dr. Hacı Arslan Uzan başkanlığında Kaymakamlık
Toplantı Salonunda, İlçe Güvenlik Danışma Kurulu Toplantısı gerçekleştirildi.

lçe Güvenlik Danışma 

İKurulu Toplantısına 
Vakfıkebir İlçe Kaymakamı 

Dr. Hacı Arslan Uzan'ın yanı 
sıra Belediye Başkanı 
Muhammet Balta, İlçe 
Emniyet Müdür vekili Mükrem 
Ilgıt Aksu, İlçe Jandarma 
Komutanı J.Ütğm. Mert 
Oğuztarhan, STK ve ilgili 
daire amirleri katıldı. 
Toplantıda, İlçe Emniyet 
Müdürlüğü ve İlçe Jandarma 
Komutanlığı tarafından 
yürütülen hizmetler, faaliyetler 
ve ilçemizin genel güvenliğine 

ilişkin yürütülecek hizmetlere 
toplumun katılımını ve 
desteğini sağlamak, 
güvenliğe ilişkin sorunları 
yerel düzeyde tespit etmek ve 
hizmetleri geliştirmek, İçişleri 
Bakanlığı' nın yayınladığı yeni 
genelge ve bu genelge 
kapsamında, 
vatandaşlarımızda farkındalık 
ve sağduyu oluşturabilmek 
için daha iyi nelerin 
yapılabileceği değerlendirildi. 
Kurul üyelerinin öneri ve 
görüşlerinin ardından toplandı 
sona erdi.

ŞAMPİYONLUĞA BİR MAÇ KALDI 5-0
Veteranlar Futbol Liginde bu hafta Vakfıkebir Veteranlar futbol takımı Sürmene
deplasmanında Sürmene Veteranlar takımını 5-0 yenerek son haftaya lider girdi.

2023-2024 Veteranlar 
Futbol Liginin bitimine bir 
hafta kala guruplardaki 
şampiyonluk çekişmesi 
son haftaya kaldı. A 
gurubunda Vakfıkebir ve 
Of takımları son haftaya 
girerken aralarında 
sadece 1 puan fark 
bulunuyor. Bu hafta 2 
takımda oynadıkları 
maçları kazandı. 
Vakfıkebir lider olarak son 
haftaya girerken en yakın 
takipçisi Of ise sadece 1 
puan gerisinde yer alıyor. 
Bu hafta sonu 7 Ocak 
2024 Pazar günü saat: 
12.30 da Vakfıkebir ilçe 
stadyumunda Vakfıkebir 
ile Of takımları 
şampiyonluk maçına 
çıkacaklar. 
“VAKFIKEBİR 
DEPLASMANDAN 
ZAFER'LE DÖNDÜ”
Vakfıkebir Veteranlar 
futbol takımı ligde bu 
hafta Sürmene 
deplasmanında 
karşılaştığı Sürmene 

Veteranlar futbol takımı 5-
0 mağlup ederek ligde 
liderliğini sürdürdü. Lig 
lideri Vakfıkebir bu 
sonucun ardından 
puanını 22'ye yükselterek 
liderliğini sürdürdü. Of 
Veteranlar ise Görele 
takımını 3-0 yenerek 
puanını 21'e yükselterek 
ligde ikinci sıradaki yerini 
korudu ve lider 
Vakfıkebir'i takibi 
sürdürdü. Bu hafta sonu 
iki takım Vakfıkebir de 
şampiyonluk maçına 
çıkacak. Vakfıkebir takımı 
ligin bitimine 1 hafta kala 
liderliğini sürdürürken, lig 
ikincisi Of ile aralarında 
sadece 1 puan fark var.  
Vakfıkebir bu hafta 
Sürmene deplasmanında 
mükemmel bir futbol 
sergileyerek sahadan 5-0 
gibi net bir skorla ayrıldı. 
Zafer Dilek ve Yalçın Kara 
2 şer gol atarken 1 gol ise 
Ertuğrul Kuvvet'den geldi.  
Vakfıkebir Veteranlar 
futbol takımı kendi saha 

ve seyircisi önünde Of 
takımını ağırlayacak. Lig 
Şampiyonunu 
belirleyecek müsabaka 
heyecanla bekleniyor. 
Stat: Sürmene İlçe Stadı
Hakemler: Remzi Kol***, 
Engin Lakot***, Selman 
Yılmaz***
Sürmene Veteranlar: 
Fatih*, Ömer*, Fatih 
Bayraktar*, Osman*, 
Arda*, Hasan*(Ömer 
Bıyıklı*), Savaş*(Ömer 
Faruk*), Tuncay*, 
Serkan*, Kader*, Ali*
Vakfıkebir Veteranlar: 
Serkan***, Halil***(Erol**), 
Mustafa***, 
Mesut***(Osman**),  
Resul***,  
Yalçın***(Ahmet**), 
Oğuzhan***, 
Güvenç***(Abdullah**), 
Zafer***(Sadık**), 
Tuncay***, 
Ertuğrul***(Gökmen**)
Goller: 2 gol Zafer Dilek, 
2 gol Yalçın Kara, 1 gol 
Ertuğrul Kuvvet 
(Vakfıkebir Veteranlar)
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No:7/C    Vakfıkebir / TRABZON

Vakfıkebir Hikmet Kaan İmam Hatip Ortaokulu Müdürü Bulut:

“TUT ELÝMÝ ÖÐRETMENÝM” PROJESÝNÝ ÖNEMSÝYORUZ
Vakfıkebir Kemaliye Adnan Demirtürk İlkokulu'nda uygulanmakta olan “Tut Elimden Öğretmenim”
projesi kapsamında öğrenciler Kaymakam ve Belediye Başkanı ile bir araya geldiler.

MÜHENDİSLİK

1 Günde İş Tesl�m�    Doğalgaz Tes�satı    Petek Tes�satı
Proje & Gaz Açma    Ücrets�z Keş�f

Uzman Kadro İle

VAKFIKEBİR’de Hizmetinizde.

Tel: 0533 073 7313 - 0462 616 0061SERDAR MUSAOĞLU

Tonya Yolu Üzeri Müftülük Karşısı - Vakfıkebir
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GIDA İNŞAAT SANAYİ ve TİCARET LİMİTED ŞİRKETİ

BEYLİKDÜZÜ EVLERİ DİLEKDÜZÜ EVLERİ
Beylikdüzü Evleri Adacık Mahallesi Beşikdüzü / TRABZON Dilekdüzü Evleri Adacık Mahallesi Beşikdüzü / TRABZON

> Sadık AYDIN 4'de

> Alper Özkan KARAGÖL 4'de

HER HAFTA BAÞARILI
SINIFLARIMIZI
ÖDÜLLENDÝRÝYORUZ

KAYMAKAM UZAN'DAN YILBAÞINDA
GÖREVLÝ PERSONELE ZÝYARET
Vakfıkebir İlçe Kaymakamı Dr. Hacı Arslan Uzan, yılbaşı akşamı görev yapan
polis, jandarma ve hastane personelini ziyaret ederek yeni yıllarını tebrik etti.

> Ahmet SARAÇ 4'de

P
roje kapsamında 
okul öğrencileri 
ile ilçe protokolü 

bir kahvaltıda bir araya 
geldi, Vakfıkebir Fen 
Lisesi'nin 
pansiyonunda 
gerçekleştirilen kahvaltı 
programına Vakfıkebir 
Kaymakamı Dr. Hacı 
Arslan Uzan, Vakfıkebir 
Belediye Başkanı 
Muhammet Balta ve 
Vakfıkebir Milli Eğitim 
Müdürü Ahmet Altın ile 
kurum müdürleri 
katıldı.


